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Abstract (en)
[origin: CN113023594A] The invention relates to a folding arm crane for offshore applications. The crane comprises a folding arm (3) carried by a
supporting structure (2) and provided with a handling mechanism (5). The folding arm (3) comprises a main arm (31) and a tail end arm (32). The
actuating mechanism (5) of the folding arm (3) comprises at least one downstream linear actuator (52) arranged between the main arm (31) and the
end arm (32) for actuating the end arm (32) about a downstream hinge axis (36'). And the at least one downstream linear actuator (52) is fastened
to one of the sides (311) of the main arm (31) and to one of the sides (321) of the end arm (32) to provide an improved lever arm between the main
arm (31) and the end arm (32).

Abstract (fr)
La présente invention concerne une grue à flèche articulée, pour application offshore, laquelle grue comprend une flèche articulée (3), portée par
une structure support (2) et équipée de moyens de manœuvre (5).La flèche articulée (3) comprend une flèche principale (31) et une flèche terminale
(32).Les moyens de manœuvre (5) de ladite flèche articulée (3) comprennent au moins un actionneur linéaire aval (52), agencé entre ladite flèche
principale (31) et ladite flèche terminale (32), pour la manœuvre en rotation de ladite flèche terminale (32) autour d'un axe d'articulation aval (36').Et
ledit au moins actionneur linéaire aval (52) est solidarisé avec l'une des faces latérales (311) de ladite flèche principale (31) et avec l'une des faces
latérales (321) de ladite flèche terminale (32), de manière à conférer un bras de levier amélioré entre ladite flèche principale (31) et ladite flèche
terminale (32).
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